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Τα µέλη των ∆.Σ του Συλλόγου Πολυτέκνων Λάρισας και του Συλλόγου 
Πολυτέκνων Εκπ/κών επισκέφθηκαν τον Βουλευτή του ΠΑΣΟΚ κ. Έξαρχο 
Βασίλειο και του εξέφρασαν την έντονη διαµαρτυρία τους για την πρόθεση της 
Κυβέρνησης να επαναφέρει τα εισοδηµατικά κριτήρια στα πολυτεκνικά 
επιδόµατα. Κάτι που είχε γίνει και το 1997 µε ειδική νοµοθετική ρύθµιση, η 
οποία όµως µε απόφαση του Συµβουλίου της Επικρατείας το 2001 κρίθηκε ως 
αντισυνταγµατική και καταργήθηκε, αφού συνέβαλε τότε στην ανακοπή της 
ανάκαµψης του δείκτη γεννητικότητας. 
Τα µέλη των ∆.Σ τόνισαν στον κ. Βουλευτή, ότι, η θέσπιση αυτών των επιδοµάτων 
δεν έγινε για λόγους κοινωνικής πολιτικής ,προκειµένου να ενισχυθούν αυτοί που 
ζουν κάτω από τα όρια της φτώχειας, αλλά για να γεννηθούν παιδιά και αυτά τα 
θέλουµε απ' όλους και όχι µόνον απ' αυτούς που δεν έχουν στον ήλιο µοίρα. 
∆ιεµήνυσαν επίσης ότι το Σύνταγµα προστατεύει την πολύτεκνη οικογένεια και 
πουθενά δεν αναφέρει ότι αυτό για πλαφόν και άλλα εφευρήµατα. Η κυβέρνηση µε 
τις επινοήσεις της αυτές µάλλον επιθυµεί να τιµωρήσει παραδειγµατικά τους 
πολύτεκνους επειδή επέλεξαν συνειδητά να προσφέρουν στο Έθνος µας πολλά 
παιδιά. 
Καλούµε τον κ. ¨Εξαρχο  που πρόσφατα αναβαθµίστηκε σε Γραµµατέα της Κ.Ο του 
ΠΑΣΟΚ να υπερασπισθεί το δίκαιο των αιτηµάτων µας και να εισηγηθεί να παρθούν 
τέτοια µέτρα τα οποία θα καταστήσουν την πολύτεκνη οικογένεια επιθυµητό 
πρόσωπο στην κοινωνία. 
∆εν είµαστε κ. Βουλευτά εµείς οι πάµπλουτοι. ∆εν έφταιξε αυτό που βουλιάξαµε. Η 
οικονοµία δεν θα σωθεί καταργώντας ένα κίνητρο για να κάνει µια οικογένεια 
περισσότερα παιδιά. 



 


